

Bestyrelsesmøde OBVK 22/02-2017

Tilstedeværende: Daniel N., Jane, Mette M., Søren H., Thomas Lade, Bent, Peter Stolberg, Lasse, Laura

Fraværende: Lars, Jannie

Forklaring: Navne med grønt betyder, at én har taget ansvar for at gå videre med opgaven, hvorimod "Hvem tager ansvar for at sætte dette i gang?" betyder at én fra bestyrelsen skal melde ind på opgaven, da den ikke blev uddelegeret under mødet.

- Dagsorden:

- Bestyrelsen konstitueres jf. Vores vedtægter med følgende medlemmer
 - Formand: Bent Juhler
 - Næstformand: Mette Mathiasen
 - Kasserer: Thomas Lade
 - Bestyrelsesmedlemmer:
 - Suppleanter:
- Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer og suppleanter ved formanden, Bent.
- Stævner og koordinering af stævner.
 - NEVZA – afholdes d.09-11.06
 - Vi har fået nye net, som skal sættes op i forbindelse med NEVZA – det kræver, at vi får gravet de gamle netsystemer op
 - Der skal lejes en minigraver – Lade hører om han kan låne én
 - Vi mangler én, der har en stor bil/trailer, der kan transportere net og hente noget 4*4-tømmer – Hvem gør dette?
 - Vi mangler nye linjer – Lade har fået et tilbud på 1000 kr. pr. Sæt, men det virker meget dyrt. Lade forsøger at få et nyt tilbud.
 - Vi har nye bolde nok til kampbolde – de ligger i hallen.
 - Der skal være ungdomsstævne lørdag d.10.06 – Vi skal stå for at sætte to baner op fredag eller lørdag morgen. Jannie tager kontakt til ungdomsspillere (og evt. Forældre) om de kan hjælpe med at sætte de to net op.
 - Der skal bookes folk til frivillige tjanser og laves Google ark – Stolberg og Mette M. Står for dette
 - Regnskab for stævnet skal organiseres – Lade opretter et google sheets til dette, så der kan skrives direkte ind i dette
 - Der skal bookes værelser til dommerne – Jane tager kontakt til Morsing og hører om det er ok at booke Danhostel
 - Tilladelser – Jane har sørget for Koda

- Tilladelser – der skal søges for at indhentes en arrangementstilladelse fra kommunen – **Bent står for dette**
- Der skal angives officielle titler til NEVZA – **Bent har sørget for dette**
- Sidecourt Livestreaming bliver sat op – **Mads Rosager sørger for dette**
- Der skal snakkes med Søren i hallen om det er okay, at vi sælger og bruger hans spiritusbevilling – **Mette spørger om det er ok**
- Der skal bestilles bander og beachflag – **Buch er i dialog med Annpia**
- Der skal laves en indkøbsaftale (måske Rema1000 på Dalumvej), hvor vi kan købe på regning og levere det tilbage vi ikke bruger – **Nørskov tager kontakt**
- Speaker – **Buch**
- Odense Grand Slam d.17-18.06
 - Baneopsætning fire stk. på håndboldområdet – Bent undersøger med håndbold, om vi kan gøre det torsdag
 - Opsætning af telte skal være torsdag efter træning af spillere
 - Bod, stævneledelse og sekretær organiseres af OV96
 - Vi forsøger at tilbyde grillpakker og hjemmelavet pastasalat samt isvaffel og brød – **Nørskov undersøger prisen hos Rema/Kvickly**
 - Der skal være et par kulansvarlige – **Frivillig skema**
 - Overnatning til dommere - **Jane**
 - Præmier gives kontant eller via mobilepay
 - Præmier – fit 4 run, cool tights og powerbanken – Mette snakker med Oppe, Rosager og Lulu
 - Andreas Gormsen kommer måske med en solcreme-bod
 -
- Størrelse på hold samt op-/nedrykning.
 - Buch præsenterede et forslag om at nulstille alle træningstrupper hvert år, så det blev mere dynamisk, da det er en stor udfordring at rykke spillere ned
 - Der er stort pres på D4 og Mix – Laura er blevet ekstra tilføjet som træner og D4 har fået en ekstra bane
- Diverse
 - Kompressoren skal transporteres ud til Dalum – **Buch tager den med.**
 - Nøgler til barakkerne (med toilet og bad) er forsvundet, men der er ekstra i tennispavillonen – **Buch får nøgle til tennis**
 -